香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中小企界別 — 商舖及零售業 SMEs – Shops and Retailers

金獎 Gold Award



高登居室 Golden Furniture

高登居室致力推行一系列環境保護措施,除了減少用紙、節約用水及電能外,還回收舊傢 俱轉贈重用,以及重整運輸路線以減少碳排放等。

Golden Furniture is committed to implementing a series of environmental protection measures. Apart from reducing the use of paper, water and electricity, the company also collects old furniture for donation and reuse, and reforms of transportation routes to reduce carbon emission.



採用「減碳送貨日程」,按地區編排送貨次序及路線,減少使用8%的燃料。

Adopting "CarbonSmart Daily Transportation Arrangement" to draw up the delivery schedule and routes according to districts and achieving 8% reduction in fuel consumption.



與香港青年協會合作,捐贈輕微破損的 舊傢俱予低收入家庭。

Partnering with the Hong Kong Federation of Youth Groups to donate slightly damaged furniture to low income families.



為顧客提供免費服務,清除裝修後的揮發 性有機化合物,減輕對環境的破壞。

Offering free on-site cleaning service to clients to eliminate VOCs after renovation and reduce impacts to the environment.